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"Nie biorę tabletek uspokajających. 

  

Włosi dają dobrą radę: 

  

aby żyć w  spokoju, potrzeba zdrowego nieprzejmowania się" 

  

- oświadczył papież Franciszek
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